
Štrajková pohotovosť naďalej trvá
Predseda Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej komory Milan Semančík ako člen Rady
poľnohospodárskych a potravinárskych samospráv dostal 21. februára 2018 informáciu z Úradu
vlády SR o plánovanom stretnutí predsedu vlády SR Roberta Fica k téme aktuálneho stavu
agropotravinárskeho sektora na Slovensku a jeho ďalšieho vývoja s predstaviteľmi
agropotravinárskeho sektora. Stretnutie sa má uskutočniť v najbližších dňoch.
 

 
Tento dôležitý posun vo veci dnes, v druhej polovici februára, vnímame ako zásadný signál k tomu,
aby sa poľnohospodári a potravinári z plánovaného pochodu ulicami presunuli za rokovací stôl
s politikmi a snažili sa ich nanovo presvedčiť o opodstatnenosti svojich požiadaviek pre
agropotravinársky sektor na Slovensku.
 
Avizované rokovanie chápeme ako reakciu na mnohé aktivity Rady z uplynulých dní vrátane
zaslaných oficiálnych listov, ktoré Rada niekoľkokrát /naposledy začiatkom februára, ale aj koncom
minulého roka/ poslala čelným politickým predstaviteľom štátu vrátane predsedu vlády SR Roberta
Fica, predsedu NR SR Andreja Danka a ministerky pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR Gabriely
Matečnej.
 
Rada poľnohospodárskych a potravinárskych samospráv si od začiatku svojho vzniku stanovila
presný postup krokov smerujúcich k naplneniu základných cieľov:
1. Prerozdelenie avizovaných 30 miliónov eur v roku 2018 skutočne len na citlivé oblasti: živočíšna
výroba a špeciálna rastlinná výroba (ovocie, zelenina a vinohrady)
2. Riešenie následkov sucha za rok 2017
3. Zvýšenie štátnej pomoci pre rok 2019 na úroveň 70 miliónov eur
4. Vytvorenie Rizikového fondu
5. Začatie procesu zabezpečenia bonifikácie úverov pre potravinárstvo a spracovateľský priemysle
v SZRB na nákup zariadení, strojov a technológií
 



 
Rada od začiatku presadzovala názor: najskôr absolvovať úspešné rokovania s politikmi, až potom
v prípade neúspechu v rokovaniach reálne uskutočniť verejné zhromaždenie.
 
Vážení poľnohospodári a potravinári!
 
Rada poľnohospodárskych a potravinárskych samospráv a jej krízový štáb je naďalej v štrajkovej 
pohotovosti. Dôsledne bude sledovať nasledujúci vývoj situácie, vyhodnotí výsledky prípadných
rokovaní s politikmi a potom zváži ďalšie aktivity.
 



 
Veríme, že aj s Vašou podporou zdola, z našich regiónov, sa nám nakoniec predsa len podarí to, aby
mohli slovenskí poľnohospodári a potravinári konečne vyrábať so vztýčenou hlavou. Spoločne nám
ide o to, aby sme vyrábali, nie zatvárali, mali zdravé potraviny a život na vidieku.
 
 


